
 

Referat forældrebestyrelsesmøde, tirsdag d. 8. februar 2022 
 

Deltagere: 

Henning Nørskov 

Finn Kejfe Abrahamsen 

Dorthe Sander Olsen 

Anja Jepsen 

Bjørn Stålgren 

Camilla Sabroe Pedersen  

Peter Nielsen 

Steffen Strøm Krog 

 

Afbud:  

Jakob Mølving 

Trine Tvergaard- Lerager 

Julia Jensen 

Jette Schultz 

 

 

Punkt 1 - Godkendelse af dagsorden  
Dagsorden godkendt. 

 

 

Punkt 2 - Nyt fra bestyrelsen 

Indhold til formandsberetningen 
Forslag til indhold i formandsberetningen 2022: 

• Tilsyn 

• Samarbejde om den styrkede pædagogiske læreplan. Bestyrelsen blev informeret omkring 

og gav input til læreplanen. 

• Covid-19 

• Naturbussen 



 

• Bæredygtighed – de 17 verdensmål, som vi vil kikke ind i. 

• Overraskelsesdag for medarbejderne 

• Opfordring til at bruge bestyrelsen. Bestyrelsen er forældres indgang til dagtilbuddet.  

 

Aula-hjemmesiden 
Bestyrelsen ønsker, at der igen udsendes link til aula-hjemmesiden, så forældrene kan orientere 

sig om bestyrelsens arbejde. Der vil også være mulighed for at læse formandsberetningen på 

hjemmesiden, når den udsendes i forbindelse med valg til bestyrelsen. 

 

 

Punkt 3 - Nyt fra dagtilbudslederen  

Covid-19 
Covid-19 har fyldt rigtig meget i vores dagtilbud på det sidste. I foråret 2020 havde vi et stort 

udbrud af Covid-19 i Skovkanten, derefter var det i Elgårdsminde, senere i Engen og her for nyligt 

var det så Elmehøjen, der blev hårdt ramt. 

Dagtilbuddet har oplevet utrolig stor opbakning fra forældrene. Mange har fundet alternativ 

pasning, når der har manglet medarbejdere, hvilket har gjort, at vi kun et par gange er blevet nød 

til at regulere i åbningstider for at kunne passe alle de børn, som har haft brug for det. 

Der er en stor forståelse hos vores forældre for, at vores medarbejdere og ledere har været 

presset. Vi har fået mange tilkendegivelser i forhold til, at vores medarbejdere hele tiden afsøger 

muligheder, så børnene får så stabil en dag som, det er muligt i denne tid med covid-19. 

 

Præsentation af udviklingskontrakt for Hørning Dagtilbud  
Der var en kort gennemgang af udviklingskontrakten for Hørning Dagtilbud. Kontrakten kan læses 

på vores hjemmeside under menupunktet "Hvem er vi"/"Udviklingskontrakt". 

 

 

Punkt 4 - Nyt fra personalerepræsentanterne 

Covid-19 
Covid-19 har fyldt rigtig meget og personalet har oplevet, at der er blevet gjort meget for at passe 

på medarbejderne. Det er bl.a. sket gennem dimensionering, hvilket betyder, at åbningstiden 

enkelte dage har været kortere i nogle få af vores afdelinger. I de tilfælde har der været god 

opbakning til at hjælpe hinanden på tværs af afdelinger.  

Der har været mulighed for kviktest med løbende opfølgning fra arbejdsmiljøgruppen, som har 

registeret mange covid-19 tilfælde som arbejdsskader. 

https://hoerning-dagtilbud.aula.dk/hvem-er-vi/hvad-arbejder-vi-paa-udvikle-eller-styrke


 

Alle glæder sig til, at få Covid-19 på afstand og vende tilbage til normale forhold igen.  

 

Punkt 5 - Sager til beslutning 

Planlægning af grillfest i afdelingerne 
Det besluttes, at der bliver 2 mulige datoer for afholdelse af grillfest i afdelingerne. Festen i den 

enkelte afdeling afholdes enten d. 10. eller d. 17. juni.  

Grillfesten kommer til at foregå på følgende måde: Dagtilbuddet sørger for, at man kan tilmelde 

sig festen i det enkelte hus. Dagtilbuddet giver salat og familierne kommer selv med kød til grillen. 

Dagtilbuddet sørger for grillen og der findes en forælder i det enkelte hus, som vil stå for at tænde 

op i grillen. Forældrene medbringer tæppe, egne tallerkner og bestik samt drikkevarer. 

De medarbejdere, som ønsker at deltage får løn for deltagelsen, men skal ikke fungere som 

børnepassere til arrangementet. Børnene er forældrenes ansvar, da festen afholdes efter 

åbningstid. 

 

 

Punkt 6 - Sager til drøftelse 

Billeder af bestyrelsen 
Bestyrelsen ønsker, at der hænges en oversigt med billeder af, og navne på, 

bestyrelsesmedlemmerne op i de enkelte afdelinger.  

 

Optagelse af videoklip til udsendelse før bestyrelsesvalg (Jakob optager og redigerer)  

Jakob var desværre forhindret i at deltage. Det betyder, at de bestyrelsesmedlemmer, som har lyst 

til at lave et lille videoklip, laver det selv og sender det til Jakob. Deadline for fremsendelse er d. 

10. marts 2022.  

Ideer til indslag: 

• Hvorfor er jeg i bestyrelsen? 

• Hvad laver vi i bestyrelsen? 

• Hvor har jeg børn? 

• Hvad kan du bruge mig som forældrerepræsentant til? 

 

 

Punkt 7 - Eventuelt 

Valg til bestyrelsen 
Valget afvikles inden den 1. april 2022. 



 

 

Status før bestyrelsesvalget 
På valg: 

• Camilla Sabroe Pedersen – Skovkanten - genopstiller 

• Steffen Strøm Krog - Engen 

• Peter Nielsen – Elgårdsminde (Da han er indtrådt i bestyrelsen som suppleant)  

Udtræder/er udtrådt af bestyrelsen: 

• Jakob Mølving – Elgårdsminde 

• Stefan Tidemann – Skovkanten 

Ikke på valg dvs. fortsætter i bestyrelsen: 

• Julia Jensen – Elmehøjen 

• Anja Jepsen – Rosenvænget 

• Bjørn Stålgren – Lunas 

• Henning Nørskov – Elgårdsminde 


